

2.4G无线会议系统主机EN-2400M

产品名称	2.4G无线会议系统主机EN-2400M
公司名称	德州依安音响电子有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	德州市德城区天衢中路1655号（马家海子小区10号楼营业房1层5号）
联系电话	2368555 18805343399

产品详情

全数字技术，彩色屏幕显示，前面板按钮可设置接收频道的音量，0-68级可调，自动和手动搜索两种模式

Full-digital technology, color screen display, receiving channel volume can be set from 0~68 on front panel, offer both auto and manual scanning modes.

采用最先进的分集放大技术，既减少了杂波干扰，又提高了接收性能

Adopts the most advanced diversity amplification technology, which reduces the clutter interference and improves the reception performance.

五路立体声单独输出+四路混合立体声输出，内置MCU数字控制中心，设计人性化，特别适合于大型会议场所

Five separate stereo outputs + four mixed stereo output, built-in MCU digital control center, user-friendly design, particularly suitable for large-scale meeting space.

具有U盘数字录音功能，可以将会议的全部过程进行高清晰录音，可以在电脑上编辑储存等,可以在主机上回放U盘里面的会议内容或音乐

Support thumb drive digital recording / playback, the entire process of the meeting can be recorded, you can edit and store recording files on computer.

带摄像跟踪功能，可直接驱动4个高清会议快球，并有4*2的视频切换；具有232、485控制功能，可接各类可编程中控

With camera tracking function, can directly drive 4 conference dome cameras, and a 4 * 2 video switching is

included; 232,485 connectors are available, can be connected to all kinds of programmable controller.

MIC和LINE信号输出口，适合连接不同品牌的电视电话会议终端等

The host has MIC and LINE signal output, suitable for connecting teleconferencing terminals from different brands.

技术性能指标 Technical Specifications

载波	Carrier	ISM
比特率	Bit rate	16bit
频道	Channels	19
灵敏度	Sensitivity	-90dBm
电耗	Power consumption	30W
频率范围	Frequency Range	20Hz-20KHz
电源	Power	DC 9V
温度范围	Temperature	-10~40
尺寸	Dimension	480 × 300 × 90mm
重量	Weight	4KG